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Dato: 13.03.2024 kl. 18.00 

Sted: Stjørdal Sportsskytterklubb 

 



FORRETNINGSORDEN FOR GJENNOMFØRING AV ÅRSMØTE I IDRETTSLAG 

1. Gjennomføring av årsmøtet 
 
1.1 Årsmøtet ledes av den valgte dirigenten, og skal gjennomføres i samsvar med NIFs lov og denne 
forretningsorden. 
1.2 Enhver som ønsker ordet på årsmøtet, må melde seg til talelisten og kan bare tale til årsmøtet når dirigenten 
har gitt vedkommende ordet.  
 
2. Taletid 
 
2.1 Medlem/årsmøtevalgt organ med forslag på saklisten, gis nødvendig taletid for å presentere forslaget. 
2.2 For etterfølgende innlegg, er taletiden tre minutter for første innlegg, to minutter for andre 
innlegg og ett minutt for tredje innlegg. Ingen gis rett til ordet mer enn tre ganger i samme 
sak. 
2.3 Etter forslag fra dirigenten eller et medlem/årsmøtevalgt organ, kan årsmøtet beslutte å: 
- sette strek for de inntegnede talere 
- sette strek for nye forslag 
- øke antall innlegg 
- endre taletiden 
- gi taletid til personer uten talerett 
 
2.4 Person med talerett som ber om ordet til forretningsorden har ett minutt taletid.  
 
3. Behandling av forslag på årsmøtet 
 
3.1 Person som vil fremme eventuelle forslag/endringsforslag, under årsmøtet må meddele forslaget skriftlig til 
dirigenten og være signert av medlemmet.   
3.2 Forslag kan bare fremmes i saker som står på saklisten. 
3.3 Etter at saklisten er godkjent, kan ikke forslag som fremgår av saklisten trekkes uten at årsmøtet 
aksepterer dette. 
 
4. Stemmegivning 
 
4.1 Stemmegivning gjennomføres i samsvar med dirigentens angivelse.  Dirigenten skal klart angi hvilken sak det 
skal stemmes over..  
4.2 Dersom det kreves eller er nødvendig med skriftlig avstemming, skal avstemming skje ved å benytte skriftlig 
skjema.  
 
5. Protokoll 
 
5.1 Det føres protokoll over årsmøtets forhandlinger. Protokollen føres av de årsmøtet har valgt til å føre 
protokoll. 
5.2 I protokollen innføres hvem som har hatt ordet i sakene, hvilke forslag som er fremmet, hvem 
som er forslagsstiller, hvilke vedtak som er fattet i den enkelte sak, og resultatet av 
avstemninger med antall stemmer for og imot og ev. blanke stemmer. 
5.3 Protokollen skal publiseres på idrettslagets hjemmeside så snart den er godkjent.   

 

 

[Dokumentet er utarbeidet av NIFs juridiske avdeling, og sist oppdatert 25.01.2022. Ved hvert årsmøte bør idrettslaget sjekke 
https://www.idrettsforbundet.no/klubbguiden/ for eventuell ny versjon av dokumentet.] 

 

 

 

 

https://www.idrettsforbundet.no/klubbguiden/


Til medlemmer i Stjørdal Sportsskytterklubb.                                                                          22.02.2024  

Sakliste og saksdokumenter for årsmøte i Stjørdal sportsskytterklubb 2024.  

Styret viser til innkalling til årsmøte av 29.01.2024, sendt pr e-post, lagt ut på facebook og klubbens 

hjemmeside. 

Årsmøtet avholdes den 13.03.2024 kl 18.00 på Stjørdal sportsskytterklubb.  

  

Under følger saklisten for årsmøtet:  

Sak 1: Godkjenne de stemmeberettigede medlemmene  

Sak 2: Velge dirigent  

Sak 3: Velge protokollfører  

Sak 4: Velge to medlemmer til å underskrive protokollen  

Sak 5: Godkjenne forretningsorden  

Sak 6: Godkjenne innkallingen  

Sak 7: Godkjenne saklisten  

Sak 8: Behandle idrettslagets årsberetning, herunder eventuelle gruppeårsmeldinger 

Sak 9: Behandle  

Sak 9.1 Behandle kontrollutvalgets beretning   

Sak 9.2 Idrettslagets regnskap  

Sak 9.3 Styrets økonomiske beretning  

Sak 10: Behandle forslag og saker  

Sak 10.1:  Økning av årskontigent 

 Sak 10.2: Innføre treningsavgift  

Sak 10.3: Mulighet til å betale seg ut av dugnad 

 Sak 10.4: Øke deltager avgift 

 Sak 10.5: Endre startkontigent 

 Sak 10.6: Inntjeningsalternativ 

 Sak 10.7: Øke kontingent rekrutt 

 Sak 10.8: Øke kontingent  

 Sak 11: Fastsette medlemskontingent og treningsavgift, eller gi fullmakt til å fastsette 

treningsavgifter.  

Sak 12: Vedta idrettslagets budsjett  

Sak 13: Behandle idrettslagets organisasjonsplan  



Sak 14: Foreta følgende valg:  

14.1 Styre:  

- nesteleder  

- sekretær 

- styremedlem 

- kasserer 

- varamedlem 

14.2 Kontrollutvalg:  

- medlem 

14.4 Valgkomité:  

- medlem 

  

Ved spørsmål om årsmøtet, kan Stjørdal sportsskytterklubb kontaktes på post@stjordalpk.no.  

Med vennlig hilsen styret  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Sak 8: 

 

 

Årsberetning 

Stjørdal Sportsskytterklubb 

TILSLUTTET NIF OG NSF. Stiftet 16/11-56. Postb.115, 7501 Stjørdal.  www.stjordalpk.no 

- post@stjordalpk.no 

2023 
Styrets sammensetning 

Leder: Lill Tonje Brekstad-Korsvik 

Nestleder: Geir Ove Stenvik 

Styremedlemmer: sekretær Karianne Middelthun Breiseth Bogø, kasserer Eric Øien, styremedlem 

Rune Thyholt og varamedlemmer: Sigurd Endresen, Øyvind Rokstad 

Valgkomite: Bjørn Jakobsen, Martin Frigaard og Kirsti Stokke 

Regnskapsfører: Alpha Økonomi AS 

Kontrollkomité: Jann Karsten Holan og Kenth W. Dybvad 

Styrets arbeid 

Styremøter 

Det er avholdt 8 (åtte) stk. styremøter hvor følgende saker er behandlet. 

• Spillemiddelsøknad/momskompensasjon 

• Dugnader (Rydding av banen i Sætnan og vedlikehold av hallen. Førstehjelpsskrin) 

• Daglig drift og budsjett 

• Sponsorarbeid 

• Utleie av hallen/utleieavtaler 

• Innkjøp av nye våpen til klubben 

• Komitemøter 

• Veisaken. Møter med Skatval Samfunnshus 

mailto:post@stjordalpk.no


 

Spesielle oppgaver 

• Veisaken. Møter med Skatval Samfunnshus 

• Spillemiddelsøknad/momskompensasjon 

• Årsmøtet til Nord-Trøndelag Skytterkrets (Lill Tonje Brekstad-Korsvik, Kristian Korsvik, Steinar 

Høybakken) 

• Årsmøtet Norges Skytterforbund (Lill Tonje Brekstad-Korsvik) 

• Rettsak mot tidligere prosjektleder angående tilbake holdelse av dokumentasjon tilhørende 

klubben. 

Oppgaver som er av betydning og saker som har tatt mye av styrets tid. 

Deltagelse på andre organisasjoners møter (idrettskrets, samarbeidsutvalg, særkrets osv.). 

Aktivitet i klubben i 2023 

Sikkerhetskurs/Åpen dag 

• Det har vært avholdt 5 (fem) stk. Sikkerhetskurs i 2023. Totalt 36 stk.-deltagere 

• Det har vært avholdt 2 (to) stk. Åpne dager på klubbhuset 

Junioravdelingen: 

1 Deltager på NM-Luft. 

Arrangerte landsstevne for rekrutter. 

Det har vært avholdt 2 (to) stk. treninger pr. uke. 

Feltgruppa: 

ÅRSBERETNING FOR FELTKOMITEEN 2023 

Feltkomiteen består av: 

• Geir Sverre Gjendem 

• Steinar Høybakken 

• Line Brettengen 

• Rune Thyholt 

 

Feltkomiteens hovedoppgave er å arrangere feltstevner. Etter at klubben flyttet inn i hallen ble 

feltkomiteen involvert i trening for nybegynnere. Feltkomiteen organiserer har også arrangert 

banetreninger.  

I 2022 tok aktiviteten seg kraftig opp etter covid. I 2023 har vi sett en ytterligere økning. Deltagelsen 

var stor under KM felt, og mange av dem som var med var nye medlemmer. Mange av de nye har 

kommet opp på et bra nivå på forholdsvis kort tid.  

Vi arrangerte 11 feltstevner i 2022. Alle disse var norgesfelt. Klubben har god deltagelse på Norgesfelt, 

og endte med flere gode plasseringer nasjonalt for 2022. 



Statistikk 
Det har vært god deltagelse på klubbens feltstevner. Deltagelsen fra andre klubber varierer noe. Vi 

antar at øvrig aktivitet i Midt-Norge påvirker deltagelsen. På klubbens feltstevner har det i 2023 vært 

totalt 657 starter. En betydelig oppgang siden 2022 da vi hadde 369 starter. Statistikken nedenfor 

inkluderer både egne og besøkende skyttere.  

De største øvelsene er fin og militær. Antall starter i grovfelt gjennom året er så stort at det tilsvarer 

mer eller mindre et norgesfeltstevne. Dette viser hvor viktig også denne øvelsen er for klubbens 

inntekter.  

Deltagelse pr våpen på våre feltstevner (DNF er inkludert): 

Dato Fin  Grov Militær Revolver Spesialpistol Spesialrevolver Antall 

11.02.2023 19 6 12 11 6 4 58 

11.03.2023 33 4 14 11 1 2 65 

15.04.2023 22 5 12 8 8 2 57 

03.06.2023 16 5 11 8 2 1 43 

08.07.2023 15 4 15 5 5 1 45 

19.08.2023 17 5 9 3 5 2 41 

09.09.2023 15 0 8 5 3 4 35 

07.10.2023 15 4 14 5 8 4 50 

04.11.2023 28 3 21 9 9 6 76 

02.12.2023 35 4 22 11 16 4 92  

28.12.2023 39 6 21 17 7 5 95 

TOTALT 254 46 159 93 70 35 657 

  

Feltkomiteen takker alle frivillige som har stilt opp og bidratt til vellykkede arrangement.  

Resultater 

Kretsmesterskap 
Øvelse Klasse Medalje Navn 

Finfelt U16 Gull Thea Brettengen 

V55 Bronse Geir Sverre Gjendem 

Grovfelt V55 Sølv Geir Sverre Gjendem 

Militærfelt V55 Gull Geir Sverre Gjendem 

K Gull Line Brettengen 

Spesialpistol Åpen klasse Bronse Geir Sverre Gjendem 

Magnum 1 Åpen klasse Sølv Geir Sverre Gjendem 

Resultater lag  
Øvelse Klasse Plassering Navn 

KM  
Finfelt 

Menn Sølv Geir Sverre Gjendem 
Øyvind Rokstad 
Steinar Høybakken 

 



Jaktfelt: 

 

 

Sportslig Komite: 

Årsberetning fra Sportslig komite 2023 

(Leder feltkomiteen har levert egen beretning) 

Sportslig komite har hatt noen frafall, men vi har med god hjelp av Jan Helge 

m/flere arrangert planlagte stevner, i alt 32 stk (derav en del doble). 

Arrangerte mesterskap: 

Landsstevnet for rekrutter. 

Midt Norsk Mesterskap i 10m luft,  50m fripistol og silhuett. 

KM i standardpistol, hurtig fin, grov og silhuett. 

36 av våre egne skyttere har deltatt på banestevner og hatt totalt 263 starter. 

Stjørdal SSK har vært representert med 6 skyttere på NM luft og bane og 9 

skyttere på Landsstevnet. 

Beste prestasjoner: Roma Sophie med sølv i U12  luftpistol (landsstevnet) og 

Linda Marie med bronse i 25m presisjon (Landsdelsmatchen Østersund). 

Medlem Sportslig Komite, Roar Hembre 

 

 

 



Riflegruppa: 

Teknisk Komite: 

ÅRSBERETNING TEKNISK 2023 

Vi i Teknisk har til oppgave å drifte nybygget og det tekniske inventar som hører til den daglige 

aktivitet for klubben. Noen utfordringer er det med ett nytt bygg, som har sin innkjøringsperiode. 

«Hvor mye strøm er det forventet, hvor mye luft trenger vi under skyting, hva som blir 

forbruksmateriell mm» 

Oppgaver som har blitt utført i Teknisk dette året er: 

• Byttet filter og støvsugd inntak på ventilasjon. Kalibrert og justert max verdier på ventilasjon, 

dette for å begrense ekstremt høyt strømtrekk når filter begynner å gå tett. Vi ser også på en 

løsning for å kunne kjøre ventilasjon etter luftkvalitet og ikke bare på fast hastighet. Dette er 

for å kunne redusere strømtrekket vesentlig på kalde vinterdager med få skyttere på banen. 

•  Det er i dette driftsåret blitt en del utskiftinger og reparasjoner av takarmaturer og 

tilhørende ledninger til disse. Noen ganger er det skyttere som kan klandres, men i de fleste 

tilfeller er det rikosjetter som er årsaken til skadene. 

• Vi har sveiset og forsterket kulefang på begge baner. Her ble det også påsatt ekstra 

hardoxplater bak kulefang, dette for å dobbelsikre mot dør inn til området bak kulefang. 

• Drift og vedlikehold av brann og innbruddsalarm opp mot alarmsentral, er en viktig del som vi 

i teknisk har ansvaret for. Her er det blitt byttet finfilter (diamant) i røykavsug til brannalarm 

bak kulefang, samt det er innkjøpt ett ekstra filter som blir montert for å kunne avlaste 



finfilter. Noen forvarslinger er det blitt pga støv i sensorer på oppholdsrom, dette kan trolig 

løses med hyppigere renhold av oss alle. 

• På selve bygget er det blitt inspisert og rensket alle sluker og nedløp på tak. Her er også 

takduken blitt sjekket for mulige lekkasjer to ganger i året. 

• På skiver og anvisning (megalink), er det blitt skiftet en skive. Skiven er blitt erstattet av 

Megalink. 

• Opplæring på bygg og skiver til nye skyttere, samt registrering av nøkkelbrikke. 

• Adkomst til selve skyteanlegget ble i 2023 litt større utfordring enn ønsket. Teknisk har prøvd 

å kunne følge opp brøting og strøing etter behov, men at nedkjøring ved samfunnshuset 

skaper utfordringer er det ingen tvil om. 

Vi i teknisk må få takke alle dere medlemmer som tørr å varsle om noe skulle bli skadet, slik at det 

kan utbedres i god tid før nestemann skal bruke anlegget. 

På vegne av Teknisk komite 

Geir Ove Steinvik 

 

Medlemstall 
 

 0-5 år 6-12 år 13-19 år 20-25 år 26 år og 

eldre 

Totalt 

Kvinner 0 stk. 3 stk. 4 stk. 1 stk. 26 stk. 34 stk. 

Menn 0 stk. 9 stk. 18 stk. 4 stk. 156 stk. 187 stk. 

Totalt 0 stk. 12 stk. 22 stk. 5 stk. 182 stk. 221 stk. 

 

Medlemsutvikling 

 2019 2020 2021 2022 2023 

Kvinner     34 stk. 

Menn     187 stk. 

Totalt    200 stk. 

Fra mai 2022 

221 stk. 

Pr. 18.02.2024 

 

 

 

 

 



Årsregnskap  

 



 

 



 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Kontrollutvalgets beretning: 

Kontrollutvalgets beretning for 2023 

I henhold til NIFs lov § 2-12 avgir herved kontrollutvalget i Stjørdal 

Sportsskytterklubb sin beretning. 

Kontrollutvalget skal kontrollere at styret utfører de oppgaver styret er tillagt etter 

klubbens lov. 

Vi har utført følgende handlinger: 

Vi har gjennomgått protokoll for årsmøtet, noen av styrets protokoller, samt andre 

dokumenter utvalget har funnet det nødvendig å gjennomgå. Vi har fått alle 

opplysninger som vi har bedt om fra klubbens styre. Vi har gjennomgått styrets 

årsberetning for 2023 og det styrebehandlede årsregnskapet for 2023. 

Kontrollutvalget har hatt kontakt med regnskapsfører / revisor, uten kommentarer 

derfra. 

Regnskapet viser et underskudd på ca kr 500 000,- , og ved årsavslutning 2023 var 

den frie egenkapitalen redusert. Dette var ikke uventet. Momsrefusjon og 

tippemidler vil avhjelpe fremover. 

Kontrollutvalget har følgende merknader til forvaltningen av klubben : 

Basert på det materialet vi har fått oss forelagt, er det ikke grunnlag for ytterligere 

merknader ut over det som fremgår av denne beretningen. 

Konklusjon 

Det er kontrollutvalgets konklusjon at styret har utført de oppgaver som det er 

tillagt etter loven, og kontrollutvalget anbefaler at styrets beretning og årsregnskap 

for 2023 godkjennes av årsmøtet. 

Sted, dato 

Skatval, 18 Feb 2024 

 

Signatur leder       Signatur medlem 

J.K.Holan        K.W.Dybvad 

 



Sak 10: Behandle forslag og saker 

Sak 10.1:  Økning av årskontingent 

* Sak nr 1 er vurdert som ikke årsmøtesak, men vurderes som en styresak. 

 

 

Styret er enstemmig imot forslaget om økning av startkontigent. (punkt 2 på eposten ovenfor) 

 

Sak 10.2: Innføre treningsavgift (punkt 3 på epost gjengitt over) 

Styret er enstemmig imot forslaget, men foreslår i stedet 100 kr mnd/ 500 kr halvår / 800 kr året i 

treningsavgift.   

 

 



Sak 10.3: Mulighet til å betale seg ut av dugnad (punkt en på fremlagt forslag) 

 

Styret er enstemmig imot forslaget.  

Sak 10.4: Øke deltager avgift (punkt to på fremlagt forslag forslag) 

 

Styret er enstemmig for/positiv til forslaget. Ser at en skyter flere starter, risiko for at en ikke skyter 

flere starter hvis en øker for mye.  

Sak 10.5: Endre startkontigent (punkt 3 på fremlagt forslag) 

 

Styret er enstemmig imot forlaget. Grunnet en vurderer at det er en risiko for at en skyter færre 

starter, samt det er premiering på jaktfelt.   



Sak 10.6: Inntjeningsalternativ (forslag fra styret) 

Årlig lotteri med omsetning på inntil 200.000kr 

Ref. Lottstift.no, Vilkår for pengespel. 

 

Sak 10.7: Øke kontingent rekrutt/junior (forslag fra styret) 

Øke kontingenten for Rekrutt/junior til ½parten av fullt års medlemskap 

(Eks: med dagens kontingent, så ville den blitt 750kr)  

 

Sak 10.8: Øke kontingent (forslag fra styret) 

Medlemskontingenten til laget er pr. dd 1090 kroner. I tillegg kommer den til enhver tid gjeldende 

forbunds- og kretskontingent.  

Kontingent til Krets og Forbund for Æresmedlem dekkes av klubben. 

2023 Medlem Krets Forbund Til sammen 

Hovedmedlem 1090 60 350 1500 

Ektefelle/samboer 540 60 350 950 

Sidemedlem 1150   1150 

Pensjonist etter fylte 
67/Honnør 

740 60 350 1150 

Rekrutt/junior til fylte 20 400   400 

Æresmedlem 50 -60 -350 -410 

 

FORSLAG: Øke kontingenten til samtlige grupper, bortsett fra Rekrutt/Junior (Se eget forslag fra 

Styret) med kr. 160,- 

 

2024 Medlem Krets Forbund Til sammen 

Hovedmedlem 1250 ? 450  

Ektefelle/samboer 1110 ? 450  

Sidemedlem 1310   1310 

Pensjonist etter fylte 
67/Honnør 

900 ? 450  

Rekrutt/junior til fylte 20 ? ? ? ? 

Æresmedlem 50 ? 450 ? 

 

 

 

 

 

 



 

Sak 12: Vedta idrettslagets budsjett 

 

 

Sak 14:  

 

Valgkomiteen har gitt tilbakemelding om at de ikke er kommet i mål med innstilingen til nye styreverv. 

Innstillingen fremlegges i møte.  

 

Medlem valgkomite 3 år 

Styret har ikke klart å finne noe kandidat som har takket ja til å sitte i valgkomiteen. 


